

杭州CPDS20J3吨48V电动叉车电池 杭叉24-6PZS660电动叉车电瓶厂家

产品名称	杭州CPDS20J3吨48V电动叉车电池 杭叉24-6PZS660电动叉车电瓶厂家
公司名称	广州贝朗斯动力电源有限公司
价格	22968.00/组
规格参数	品牌:贝朗斯 型号:24-6PZS660 产地:广东
公司地址	中国 广东 广州 白云区 夏花二路28号
联系电话	86 020 86603123 13538843060

产品详情

在同一个单格电池内,负极板总比正极板多一片。装配时是正负极板交叉穿插。使每片正极板的两面在化学反应中产生等量的生成物,减轻负极板的变形、拱曲,同时还能增加容量。博克森蓄电池在工业叉车物流展上亮相,其电池国际英文标识为:“BOCKUS”,续航循环次数可以达900-1200次,具备的耐放性,优质的技术配方,是国产叉车电池中的千里马,把电池按照需求配组后,以5小时放电后,叉车电池单体之间电压差大于或者等于0.06V,从源头解决了过度放电的问题,源自于德国牵引蓄电池专利技术设计,产品符合多个标准。

Forklift batteries are generally connected in series with single cells of 2V voltage to form 24V/36V/48V/72V/80V, which are called battery packs. In the same cell, the negative plate is always more than the positive plate. When assembling, the positive and negative plates are crossed. The two sides of each positive plate produce equal amounts of products in the chemical reaction, reduce the deformation and curvature of the negative plate, and at the same time increase the capacity. Boxen battery was unveiled at the Industrial Forklift Logistics Exhibition. Its international English logo for the battery is: "BOCKUS". The battery life cycle can reach 900-1200 times. It has super durability and high-quality technical formula. It is among the domestic forklift batteries. In Maxima, after arranging the batteries according to the requirements and discharging them in 5 hours, the voltage difference between the forklift battery cells is greater than or equal to 0.06V. This solves the problem of over-discharge from the source. It is derived from the patented technology design of German traction battery. The product conforms to many national standards.